



## 新生花藝 New Life Floral Art

### 訂購表格 Order Form

Tel: 2324 9974

Whatsapp : 9728 3173

E-mail: floralart@nlpra.org.hk

請填妥資料後，傳真至 2328 5178 或電郵至 floralart@nlpra.org.hk，本中心收到訂單後會以電話聯絡你確認訂單。

For placing order, please send the completed form to floralart@nlpra.org.hk. We will contact you by phone for confirmation.

訂購客戶資料		收禮人資料	
客戶姓名 (發票抬頭)		收禮人姓名	
聯絡地址		送貨地址	
聯絡人			
電話		電話	
電郵		送遞日期	

訂購資料						
產品分類	<input type="checkbox"/> 花束	<input type="checkbox"/> 花盒	<input type="checkbox"/> 新娘花球	<input type="checkbox"/> 花藝擺設	<input type="checkbox"/> 襟花	<input type="checkbox"/> 紅白藍花藝
	<input type="checkbox"/> 恭賀花籃		<input type="checkbox"/> 帛事花籃		<input type="checkbox"/> 果籃	<input type="checkbox"/> 其他
產品編號/款式						
數量						
					送遞費用 (如適用)	HK\$
					總金額	HK\$

花咭 / 心意咭內容						
上款						
內容 (請 ✓ 選擇或填寫自訂內容)	<b>賀詞</b>	<input type="checkbox"/> 新張誌慶	<input type="checkbox"/> 喬遷之喜	<input type="checkbox"/> 大展鴻圖	<input type="checkbox"/> 駿業宏開	<input type="checkbox"/> 演出成功
	<b>輓詞</b>	<input type="checkbox"/> 永遠懷念	<input type="checkbox"/> 深切哀悼	<input type="checkbox"/> 福壽全歸	<input type="checkbox"/> 音容宛在	<input type="checkbox"/> 主懷安息
	<b>其他</b>	<input type="checkbox"/> 早日康復	<input type="checkbox"/> 春風化雨	<input type="checkbox"/> 作育英才	<input type="checkbox"/> Congratulations	<input type="checkbox"/> Grand Opening
自訂內容						
下款						

付款方式 (請 ✓ 選擇)		
<input type="checkbox"/> 存款 Deposit	請將款項存入本會戶口，並將收據電郵至 floralart@nlpra.org.hk . After depositing into one of the NLPRAs bank account, please send the bank in slip to floralart@nlpra.org.hk .	本會戶口 NLPRAs bank account : 東亞銀行 The Bank of East Asia ( 147-10-09911-1 ) 或 OR 匯豐銀行 HSBC ( 018-0074684 )
<input type="checkbox"/> 支票 Cheque	支票抬頭請寫「新生精神康復會」，請於劃線支票背面寫上姓名及聯絡電話，並郵寄至【九龍竹園(北)邨橡園樓地下 101-108 及 117-124 室 新生花藝收】。 Please send a crossed cheque payable to "New Life Psychiatric Rehabilitation Association" to Units 101-108 & 117-124, G/F, Cheung Yuen House, Chuk Yuen (North) Estate, Kowloon., Attn: New Life Floral Art". Please write your name and contact number on the back of your cheque.	
<input type="checkbox"/> Payme	確認訂單後，我們將通知有關以 Payme / 八達通之付款詳情。	
<input type="checkbox"/> 八達通 Octopus	We will contact you for payment by Payme/ Octopus after the confirmation of order.	

#### 條款及細則

- 請於送遞日前最少 5 個工作天訂購及付款。
- 花材供應受時令影響，如花材缺貨，會以另一相同等級或價值更高的花材取代，將不會作另行通知。
- 凡訂購總額滿 HK\$1,200 或以上，可享本地免費送貨服務 ( 只限單一送貨地點 )。惠顧低於 HK\$1,200，送貨服務費為：\$100 ( 九龍 ) / \$180 ( 港島、新界 )。如送山頂、愉景灣、馬灣、東涌及香港國際機場等偏遠地區須另收取 HK\$100 附加送貨費。
- 送貨服務不適用於以下地區：長洲、大嶼山、梅窩、貝澳、長沙、塘福、水口、石壁、寶蓮寺及大澳及任何貨車禁止進入的區域。
- 如送非住宅地區，如公司 / 寫字樓 / 商店，而未能找到收花者，花束將送遞至到接待處。如送住宅地區，如公司 / 寫字樓 / 商店，而未能找到收花者，花束將送遞至到該大廈之住宅管理處。
- 如送遞失敗，如地址錯誤、收花人或管理處拒收等，花束將先退回至本中心。如客人未於 2 個工作天內到中心自取花束，中心將自行處理花束，並不會作任何退款。如客戶要求本會重新送遞已退回之貨品，本會將收取額外送貨費。
- 因客戶提供之位址不詳或不正確而造成送遞延誤或遺失貨品，賽馬會日作坊一概不負責，所繳款項亦不獲退還。

\* 賽馬會日作坊保留隨時更改使用條款及細則之權利，而不會作另行通知。如有任何爭議，賽馬會日作坊保留最終決定權。

#### Terms and Condition

- Please place your order and make payment 5 days before delivery.
- We will replace any floral materials with same or higher value if any materials is short of supply, and without prior notice.
- Free Shipping to single address is available within Hong Kong SAR on orders over HK\$1,200. Delivery is available with HK\$100 (Kowloon)/ \$180(HK Island/ New Territories) delivery fee for purchase below HK\$1,200. Additional delivery fee of HK\$100 will be charged for remote areas, such as The Peak, Discovery Bay, Ma Wan, Tung Chung and Hong Kong International Airport.
- Delivery service is not available to Cheung Chau, Lantau Island, Mui Wo, Pui O, Cheung Sha, Tong Fuk, Shui Hau, Shek Pik, Po Lin Monastery and Tai O and areas that vans are restricted to access.
- For non-residential address, if we are unable to contact the recipient, the bouquet will be delivered to the reception. For residential address, if we are unable to contact the recipient, the bouquet will be delivered to the management office of that building.
- For unsuccessful delivery, such as wrong delivery address, recipient/ reception refuse to receive the bouquet, the bouquet will be returned to our centre. If the customer is unable to pick up the bouquet at our centre, bouquet will be handled by our centre. No refund will be accepted. Extra fee will be charged for the delivery of returned product.
- Jockey Club Sun Workshop shall not be held responsible for late delivery, unsuccessful delivery or loss of product due to the wrong delivery address provided by customer. No refund will be accepted.

\* Jockey Club Sun Workshop reserves the final right to suspend, modify or terminate this promotion and/or any of the terms and conditions without prior notice. In case of dispute, the decision of Jockey Club Sun Workshop shall be final.